
Zápis ze společného jednání orgánů MAS Brána do Českého ráje, z.s. dne 12.12.2023 
v Dřevěnicích (Penzion U Militkých) 

 
 

 
Účastníci:  
Viz prezenční listina 
Zahájení: 16:00 
 
 
1. Přivítání přítomných, zahájení jednání 

 
Předseda MAS Mgr. Josef Šimek přivítal přítomné 
dalším vedením jednání pověřila manažerku A. Klackovou. 
 
2. První společná Strategie MAS – SPL 2007 - 2014  
 
Klacková připomněla založení MAS v roce 2006  a  první podpořené programové období na základě  
schváleného „Strategického plánu Leader MAS Brána do Českého ráje“ podpořeného z PRV.  Výzvy 
MAS vyhlašovala každoročně v letech 2009-2013. 
Následovala ukázka projektů. 
 
 
3. Druhá společná Strategie CLLD 2014 -2021 
 
Pro další programové období vznikla „Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Brána do 
Českého ráje, z.s. 2014 -2021“ 
Po menších peripetiích a změně vedení kanceláře MAS byla Strategie schválena k realizaci v roce 2017.  
Na její realizaci využila MAS všechny možnosti  programových rámců -možno čerpat finance na 4 
programové rámce. 
Klacková zhodnotila nastavení PR a proces realizace, vyhlašování výzev MAS. 
Plusy – PR a fiche nastaveny dobře, dostatek projektů, navýšení alokace za dobré čerpání IROP, OPZ 
Mínusy – PR OPŽP – zde vidí MAS příčinu v podmínkách pro MAS ze strany ŘO. Projekty dodnes 
nejsou všechny proplaceny. 
PR PRV – žadatelé musí dodržet PK ke kterým se zaváží (problém PM, místo realizace) 
Následovala ukázka projektů a diskuze nad nimi. 
 
4. SCLLD 2021 -2027 
 
Koncepční část schválena v roce 2022,v březnu 2023 vydán akceptační dopis. Následovalo 
dopracování PR a jejich předložení příslušným ŘO. Schváleny a vydány PA: 
PR IROP – zahájena realizace v září 2023 
PR OP TAK – zahájena realizace v listopadu 2023 
PR SZP – schválen, fiche a PK se předloží v roce 2024, zahájení realizace – jaro 2024 
PR OPŽP – za MAS máme 2 záměry (budou podpořeny cca 3 projekty za kraj) – během 1 čtvrt. 24 
MAS dopracuje PR a předloží ke schválení 
PR OPZ – MAS realizuje klíčový projekt 3 lety „Komunitní aktivity na území MAS Brána do 
Českého ráje“ s alokací -11,9 mil Kč. 
Karlová – představila jednotlivé aktivity a vyzvala k zapojení se. 
 
5. Diskuze 
 
Diskuse vedena na téma financování MAS, podpora akcí v území, kontrola MAS ze strany FÚ – 
projekty Provoz MAS a MAP Semilsko II 



 
6. Večeře  a neformální diskuze 
 
Ukončení jednání 20:00 
 
 
 
Zapsala: L. Karlová     Ověřil: Hakenová 


